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P r o t o k ó ł   

  

z posiedzenia Komisji Rady Miasta Ostrów 

Mazowiecka ds. Oświaty, Kultury 

Fizycznej, Zdrowia, Spraw Socjalnych oraz 

Porządku Publicznego 

  

z dnia 23 września 2019 r.  
  
  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Ostrów Mazowiecka 23 września 2019 r. 
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P r o t o k ó ł 

 
z posiedzenia Komisji ds. Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej, Zdrowia, 

Spraw Socjalnych oraz Porządku Publicznego Rady Miasta Ostrów 

Mazowiecka z dnia 23 września 2019 roku pod przewodnictwem  

p. Waldemara Pałysa - Przewodniczącego Komisji. 
 

Obecni na posiedzeniu Członkowie Komisji:  

 

Na posiedzeniu Komisji w dniu 23 września 2019 r. swoją obecność odnotowało   

6 członków Komisji. Nieobecna na posiedzeniu Komisji była Radna p. Anna Krajewska 

 ( lista obecności w załączeniu do protokołu ).   

 

Spoza Komisja udział w posiedzeniu wzięli:  

 

1. Kierownik MOPS- p. Agnieszka Gwardiak; 

2. Inspektor ds. Oświaty – p. Renata Subda; 

Proponowany  Porządek Obrad:  

 

1. Otwarcie posiedzenia, ustalenie porządku obrad i zatwierdzenie protokołu  

z poprzedniego posiedzenia Komisji; 

2. Rozpatrzenie i zaopiniowanie materiałów na X sesję Rady Miasta; 

3. Sprawy różne.  

  

AD. 1  

 

Otwarcie posiedzenia Komisji. 

 

 Przewodniczący Komisji p. Waldemar Pałys dokonał otwarcia posiedzenia Komisji  

ds. Oświaty, Kultury Fizycznej, Zdrowia, Spraw Socjalnych oraz Porządku Publicznego  

w dniu 23 września 2019 r. Po przywitaniu zebranych i stwierdzeniu quorum Przewodniczący 

Komisji  p. Waldemar Pałys przedstawił proponowany porządek obrad, który został przyjęty 

w głosowaniu:   

 

 5 głosami „za”, 0 głosów „przeciw” przy 0 głosach „wstrzymujących się ". 

 

AD. 2  

 

Rozpatrzenie i zaopiniowanie materiałów na X sesję Rady Miasta; 

 

Projekty  uchwał: 

 

a/ Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały nr XXXIX/276/2017 Rady Miasta 

Ostrów Mazowiecka z dnia 4 października 2017 r. w sprawie stwierdzenia 

przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej nr 1 im. Tadeusza 
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Kościuszki w Ostrowi Mazowieckiej w ośmioletnią Szkołę Podstawową nr 1 im. 

Tadeusza Kościuszki w Ostrowi Mazowieckiej. 

 

Przewodniczący Komisji p. Waldemar Pałys zwrócił uwagę, że pozostałe projekty 

uchwał w tym punkcie również dotyczą tego samego zakresu. Przewodniczący Komisji 

zauważył, że konieczność podjęcia uchwał w/w zakresie związana jest z wprowadzeniem 

systemu reform oświaty na terenie całego kraju.  

 

Radna p. Ewa Orzechowska nawiązując do tematu przedłożonych projektów uchwał 

zwróciła uwagę, że w/w projekcie zmianie ulegają okręgi ulic.  

 

Przewodniczący Komisji p. Waldemar Pałys zapytał czym jest spowodowane 

wprowadzenie zmiany w zakresie okręgów ulicy. Przewodniczący Komisji zapytał czy ma to 

związek z nowo powstałymi ulicami na terenie miasta czy może jest to pokierowane innymi 

przesłankami.  

 

Inspektor ds. Oświaty p. Renata Subda odpowiedziała, że przedłożone projekty 

uchwał mają charakter porządkujący. Inspektor ds. Oświaty wyjaśniła, że przedstawione 

projekty uchwał pomimo długiej nazwy są aktami założycielskimi szkół. Inspektor ds. 

Oświaty p. Renata Subda poinformowała, że akt założycielski wymaga określenia wykazu 

ulic znajdujących się w obwodach. Inspektor ds. Oświaty zwróciła uwagę, że powyżej 

przedstawiona zmiana dotyczy szkoły nr. 1 oraz szkoły nr. 3. Inspektor ds. Oświaty p. Renata 

Subda wyjaśniła, że powyższa zmiana polega na tym, że SP. Nr.1 zmniejszono liczbę ulicy 

natomiast SP. Nr. 3 zwiększono ilość ulic w obwodzie. Inspektor ds. Oświaty w następnej 

kolejności nawiązała do tematu szkoły nr. 2 oraz szkoły nr. 4. Panie Renata Subda zwróciła 

uwagę, że w/w szkoły położone są na terenach gdzie powstają nowe ulice. Inspektor ds. 

Oświaty poinformowała, że w związku z powyższym w rejonie SP. Nr. 4 doszły nowe ulice tj. 

Okopowa, Liliowa, Żołnierska, które zostały wpisane w wykaz ulic. Panie Renata Subda 

poinformowała,  że natomiast w SP. Nr. 2 doszły dwie nowe ulice tj. ul. Długa i ul. Pokątna. 

Inspektor ds. Oświaty p. Renata Subda w następnej kolejności nawiązała do tematu SP. Nr. 1 

informując, że oprócz zmniejszenia obwodu została wprowadzone zmiana nazwy  

ul. Kruczkowskiego na ul. Zbigniewa Herberta. Panie Renata Subda zwróciła uwagę, że inną 

uwzględnioną zmianą jest dołączenie jednej nowej ulicy do SP. Nr. 1 tj. ul. Księżycowej.  

 

Radny p. Henryk Wilczewski nawiązując do tematu obwodów ulic należących do 

danego rejonu szkoły zapytał czy wpisywanie w tym zakresie informacji jest obowiązkowe.  

 

Inspektor ds. Oświaty p. Renata Subda odpowiedziała, że jeżeli chodzi o szkoły 

podstawowe są one szkołami obwodowymi. Inspektor ds. Oświaty wyjaśniła, że w/w zakresie 

obowiązują dwa dokumenty czyli uchwała o sieci szkół, która określa gdzie znajdują się 

szkoły i ich lokalizację oraz ulice graniczne obwodów. Inspektor ds. Oświaty wyjaśniła, że 

natomiast w aktach założycielskich wykazywane są ulice, które wchodzą w skład tych 

obwodów. Pani Renata Subda wyjaśniła, że w związku z powyższym konieczne było przy 

zmianie sieci szkół uporządkowanie dokumentów związanych z wykazem ulic w obwodach 

konkretnych szkół.  

 

Przewodniczący Komisji p. Waldemar Pałys zapytał czy członkowie Komisji mają 

jeszcze jakieś pytania co do omawianego projektu uchwały. W związku z brakiem dalszych 

pytań w/s Przewodniczący Komisji p. Waldemar Pałys poddał kolejno pod głosowanie celem 

zaopiniowania przedłożone projekty uchwał.  
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Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały nr XXXIX/276/2017 Rady Miasta Ostrów 

Mazowiecka z dnia 4 października 2017 r. w sprawie stwierdzenia przekształcenia 

dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej nr 1 im. Tadeusza Kościuszki w Ostrowi 

Mazowieckiej w ośmioletnią Szkołę Podstawową nr 1 im. Tadeusza Kościuszki w Ostrowi 

Mazowieckiej. 

 

Komisja w głosowaniu 6 głosami „za”, 0 głosów „przeciw” przy  0 głosach 

„wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w przedstawionym kształcie. 

 

b/ Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały nr XXXIX/277/2017 Rady Miasta 

Ostrów Mazowiecka z dnia 4 października 2017 r. w sprawie stwierdzenia 

przekształcenia dotychczasowego Zespołu Szkół Publicznych Nr 1 im. Papieża Jana 

Pawła II w Ostrowi Mazowieckiej, w skład którego wchodzi sześcioletnia Szkoła 

Podstawowa nr 2 w Ostrowi Mazowieckiej i Gimnazjum Publiczne nr. 2 w Ostrowi 

Mazowieckiej w ośmioletnią Szkołę Podstawową nr 2 im. Papieża Jana Pawła II  

w Ostrowi Mazowieckiej, 

 

Przewodniczący Komisji p. Waldemar Pałys poddał pod głosowanie celem 

zaopiniowania projekt uchwały w przedstawionym kształcie.  

 

Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały nr XXXIX/277/2017 Rady Miasta Ostrów 

Mazowiecka z dnia 4 października 2017 r. w sprawie stwierdzenia przekształcenia 

dotychczasowego Zespołu Szkół Publicznych Nr 1 im. Papieża Jana Pawła II w Ostrowi 

Mazowieckiej, w skład którego wchodzi sześcioletnia Szkoła Podstawowa nr 2 w Ostrowi 

Mazowieckiej i Gimnazjum Publiczne nr. 2 w Ostrowi Mazowieckiej w ośmioletnią Szkołę 

Podstawową nr 2 im. Papieża Jana Pawła II  

w Ostrowi Mazowieckiej, 

 

Komisja w głosowaniu 6 głosami „za”, 0 głosów „przeciw” przy  0 głosach „wstrzymujących 

się” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w przedstawionym kształcie. 

 

c/ Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały nr XXXIX/278/2017 Rady Miasta 

Ostrów Mazowiecka z dnia 4 października 2017 r. w sprawie stwierdzenia 

przekształcenia dotychczasowego Zespołu Szkół Publicznych Nr 2 im. 18 Pułku Artylerii 

Lekkiej w Ostrowi Mazowieckiej, w skład którego wchodzi sześcioletnia Szkoła 

Podstawowa nr 4 w Ostrowi Mazowieckiej i Gimnazjum Publiczne nr 4 w Ostrowi 

Mazowieckiej w ośmioletnią Szkołę Podstawową nr 4 im. 18 Pułku Artylerii Lekkiej  

w Ostrowi Mazowieckiej, 

 

Przewodniczący Komisji p. Waldemar Pałys poddał pod głosowanie celem 

zaopiniowania projekt uchwały w przedstawionym kształcie.  

 

Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały nr XXXIX/278/2017 Rady Miasta Ostrów 

Mazowiecka z dnia 4 października 2017 r. w sprawie stwierdzenia przekształcenia 

dotychczasowego Zespołu Szkół Publicznych Nr 2 im. 18 Pułku Artylerii Lekkiej w Ostrowi 
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Mazowieckiej, w skład którego wchodzi sześcioletnia Szkoła Podstawowa nr 4 w Ostrowi 

Mazowieckiej i Gimnazjum Publiczne nr 4 w Ostrowi Mazowieckiej w ośmioletnią Szkołę 

Podstawową nr 4 im. 18 Pułku Artylerii Lekkiej  

w Ostrowi Mazowieckiej, 

 

Komisja w głosowaniu 6 głosami „za”, 0 głosów „przeciw” przy  0 głosach „wstrzymujących 

się” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w przedstawionym kształcie. 

 

d/ Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały nr XXXIX/279/2017 Rady Miasta 

Ostrów Mazowiecka z dnia 4 października 2017 r. w sprawie stwierdzenia 

przekształcenia dotychczasowego Zespołu Szkół Publicznych Nr 3 w Ostrowi 

Mazowieckiej, w skład którego wchodzi sześcioletnia Szkoła Podstawowa nr 3 im. 

Janusza Korczaka w Ostrowi Mazowieckiej i Gimnazjum Publiczne nr 3 w Ostrowi 

Mazowieckiej w ośmioletnią Szkołę Podstawową nr 3 im. Janusza Korczaka w Ostrowi 

Mazowieckiej,  

 

Przewodniczący Komisji p. Waldemar Pałys poddał pod głosowanie celem 

zaopiniowania projekt uchwały w przedstawionym kształcie.  

 

Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały nr XXXIX/279/2017 Rady Miasta Ostrów 

Mazowiecka z dnia 4 października 2017 r. w sprawie stwierdzenia przekształcenia 

dotychczasowego Zespołu Szkół Publicznych Nr 3 w Ostrowi Mazowieckiej, w skład którego 

wchodzi sześcioletnia Szkoła Podstawowa nr 3 im. Janusza Korczaka w Ostrowi 

Mazowieckiej i Gimnazjum Publiczne nr 3 w Ostrowi Mazowieckiej w ośmioletnią Szkołę 

Podstawową nr 3 im. Janusza Korczaka w Ostrowi Mazowieckiej, 

 

Komisja w głosowaniu 6 głosami „za”, 0 głosów „przeciw” przy  0 głosach „wstrzymujących 

się” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w przedstawionym kształcie. 

 

Projekty uchwał: 

 

a/ Projekt uchwały w sprawie utworzenia spółdzielni socjalnej. 

 

Przewodniczący Komisji p. Waldemar Pałys nawiązując do tematu przedłożonego 

projektu uchwały zwrócił się z prośbą o wprowadzenie do tematu dyskusji.  

  

Kierownik MOPS p. Agnieszka Gwardiak nawiązując do tematu przedstawionego 

projektu uchwały poinformowała, że Spółdzielnia Socjalna jest to specyficzny rodzaj 

prowadzenie działalności gospodarczej, w którym podmiot gospodarczy traktowany jest jako 

podmiot ekonomii społecznej. Kierownik MOPS wyjaśniła, że Spółdzielnia Socjalna jest 

podmiot, który musi trzymać się rachunku ekonomicznego i wykazywać poziom dochodów 

wystarczający na funkcjonowanie. Kierownik MOPS p. Agnieszka Gwardiak zwróciła uwagę, 

że Spółdzielnia Socjalna osób prawnych jest zakładana przez co najmniej dwie osoby 

informując jednocześnie, że w tym przypadku są to dwie jednostki samorządu terytorialnego 

(miasto i powiat). Pani Agnieszka Gwardiak poinformowała, że utworzenie tego rodzaju 

Spółdzielni Socjalnej daje możliwość udzielanie zamówień poza przetargowych gdzie nie są 
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one objęte zasadą konkurencyjności. Kierownik MOPS p. Agnieszka Gwardiak zwróciła 

uwagę, że z kolei plusem dla jednostek jest możliwość wpływu na zakres działania 

spółdzielni. Pani Agnieszka Gwardiak poinformował, że do głównych założeń działania 

spółdzielni należeć będą miedzy innymi: utrzymanie porządku i czystości na terenie miasta 

czy roznoszenie korespondencji. Kierownik MOPS wyjaśniła, że głównym powodem 

utworzenia Spółdzielni Socjalnej jest możliwość skorzystania z dofinansowania na 

utworzenie miejsc pracy. Pani Agnieszka Gwardiak zwróciła uwagę, że wysokość 

dofinansowania na utworzenie jednego stanowiska pracy to 14 tys. zł. na osobę. Kierownik 

MOPS p. Agnieszka Gwardiak nawiązując do tematu funkcjonujących już na rynku 

Spółdzielni Socjalnych poinformował, że elementem odróżniającym mającą powstać 

spółdzielnie do poprzednich jest nadzór nad jej działalnością j.s.t. Kierownik MOPS wyraziła 

zdanie, że w/w nadzór stanowi gwarancję utrzymania się tej spółdzielni na rynku. Pani 

Agnieszka Gwardiak wyjaśniła, że ponadto w ramach projektu zostanie udzielone wsparcie 

pomostowe do każdego stanowiska pracy w wysokości 1300 zł. z możliwością przeznaczenia 

tych środków na składki czy wynagrodzenia. Kierownik MOPS p. Agnieszka Gwardiak 

poinformował, że istniej również możliwość wystąpienie w drugim półroczu roku o połowę 

wsparcia pomostowego. Pani Agnieszka Gwardiak zwróciła uwagę, że w ramach projektu 

zobowiązaniem będzie utrzymanie przez rok powstałych w ramach Spółdzielni Socjalnej 

stanowisk pracy. Kierownik MOPS zauważyła, że jest to znacznie którzy okres niż  

w przypadku środków pozyskanych z PUP. Kierownik MOPS p. Agnieszka Gwardiak 

wyraziła przekonanie, że warto podjąć działania w kierunku utworzenia w/w spółdzielni. Pani 

Agnieszka Gwardiak uzasadniła swoje stanowisko w/s tym, że jest to co prawda nowa forma 

ale warta podjęcia. Pani Agnieszka Gwardiak poinformowała, że jeżeli są w tym zakresie 

jakieś szczegółowe pytanie chętnie udzieli na nie odpowiedzi.  

 

Radna p. Ewa Orzechowska zapytała jaką ilość osób niepełnosprawnych musi 

obejmować spółdzielnia do jej utworzenia.  

 

Kierownik MOPS p. Agnieszka Gwardiak odpowiedziała, że osoby należące do 

spółdzielni nie muszą być to wyłącznie osoby niepełnosprawne. Kierownik MOPS wyjaśniła, 

że powinny to być osoby z wykluczeniem lub stykające się z wykluczeniem w rodzinie. 

Kierownik MOPS p. Agnieszka Gwardiak poinformował, że do utworzenia spółdzielni 

socjalnej konieczne jest minimum 5 osób. Pani Agnieszka Gwardiak zwróciła uwagę, że  

w ramach działań spółdzielni  prowadzony między innymi by było odśnieżanie chodników na 

terenie miasta. Kierownik MOPS p. Agnieszka Gwardiak zauważyła, że o ile ulice na terenie 

miasta są na bieżąco odśnieżane w sezonie zimowych to z chodnikami bywa już bardzo 

różnie wobec czego w/w inicjatywa miała by przynieść rozwiązanie w tym kierunku.  

Kierownik MOPS poinformował, że do zakresu działań spółdzielni należało by również 

sprzątanie chodników, pielenie czy grabienie liści.  

 

Przewodniczący Komisji p. Waldemar Pałys zapytał czy są na chwilę obecną już 

osoby  chętne w tym zakresie.   

 

Kierownik MOPS p. Agnieszka Gwardiak odpowiedziała, że na chwilę obecną zostało 

przeprowadzone już wstępne rozeznanie. Kierownik MOPS zwróciła uwagę, że na daną 

chwilę trudno jest coś komuś zaproponować skoro Spółdzielnia Socjalna nie została jeszcze 

utworzona. Pani Agnieszka Gwardiak poinformowała, że w ramach działań MOPS 

realizowane jest wiele różnych projektów. Kierownik MOPS p. Agnieszka Gwardiak zwróciła 

uwagę, że w związku z powyższym już na jej polu działania na chwilę obecną jest 5-6 osób 

chętnych.  
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Radna p. Beata Herman zapytała czy podjęcie powyższej inicjatywy wymaga 

zaciśnięcia współpracy z PUP czy nie koniecznie. 

 

 Kierownik MOPS p. Agnieszka Gwardiak odpowiedziała, że jak najbardziej jest to 

możliwe informując jednocześnie, że w tym zakresie jest bardzo duże pole do współpracy.  

 

Radny p. Henryk Wilczewski zapytał kto będzie obsługiwał utworzoną Spółdzielnie 

Socjalną.  

 

Kierownik MOPS p. Agnieszka Gwardiak odnosząc się do powyższego pytania 

radnego odpowiedziała, że jeżeli chodzi o księgowość obsługa w tym zakresie będzie 

prowadzona przez firmę zewnętrzną.  

 

Radny p. Henryk Wilczewski zapytał czy siedzibą Spółdzielni Socjalnej będzie adres 

3 Maja 57.  

 

Kierownik MOPS p. Agnieszka Gwardiak odpowiedziała, że w/w adres jest to 

tymczasowy adres wskazany  do korespondencji informując jednocześnie, że powyższa 

kwestia jest jeszcze do wypracowania.  

 

Radna p. Ewa Orzechowska zapytała czy utworzona spółdzielnia będzie zrzeszona  

w sieci spółdzielni.  

 

Kierownik MOPS p. Agnieszka Gwardiak odpowiedziała, że kwestie w tym zakresie 

szczegółowo reguluje ustawa.  

 

Radna p. Beata Herman zapytała czy do utworzenia Spółdzielni Socjalnej wymagany 

jest udział środków własnych.  

 

Kierownik MOPS p. Agnieszka Gwardiak odpowiedziała, że nie.  

 

Przewodniczący Komisji p. Waldemar Pałys zapytał o zakres kosztów związanych  

z funkcjonowaniem spółdzielni.  

 

Kierownik MOPS p. Agnieszka Gwardiak odnosząc się do powyższego pytania 

wyjaśniła, że w ramach kosztów Spółdzielnia Socjalna musi opłacić kadrową, księgową itp.  

Kierownik MOPS wyjaśniła, że będzie to odbywać się bardziej na zasadzie zlecania usług niż 

zatrudniania.  

 

Radny p. Bogusław Konrad nawiązując do tematu dyskusji zwrócił uwagę na jeden  

z zapisów zawarty w uzasadnieniu do projektu uchwały. Radny zauważył, że  z w/w zapisu 

wynika, że w dalszych planach spółdzielni jest start w konkursie do prowadzenia centrum 

opiekuńczo – mieszkalnego.  

 

Kierownik MOPS p. Agnieszka Gwardiak odpowiedziała, że na chwilę obecną został 

złożony wniosek w ramach ogłoszonego solidarnościowego funduszu wsparcia osób 

niepełnosprawnych.  Kierownik MOPS wyjaśniła, że pojawił się konkurs na tworzenie 

centów opiekuńczo – mieszkalnych. Kierownik MOPS p. Agnieszka Gwardiak 

poinformował, że w ramach w/w konkursu możliwe jest uzyskanie 100 % dofinansowania  

na utworzenie w/w centrum. Kierownik MOPS wyjaśniła, że powyższy projekt obejmuje 
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osoby niepełnosprawne w ramach którego będą mogły one otrzymywać albo wsparcie 

dzienne albo całodobowe. Kierownik MOPS p. Agnieszka Gwardiak poinformowała, że 

przeprowadziła ona w powyższym zakresie analizę. Pani Agnieszka Gwardiak zwróciła 

uwagę, że z powyższej analizy wynikało, że na terenie miasta jest ponad 40 osób, które 

korzystają z usług opiekuńczych a mieszkają w lokalach socjalnych należących do zasobu 

miasta. Kierownik MOPS poinformował, że ponad 20 osób są to osoby samotne w związku  

z czym kwestią czasu jest to kiedy nastąpi konieczność zapewnienia tym osobom mieszkania 

(DPS). Kierownik MOPS p. Agnieszka Gwardiak wyjaśniła, że moduł I obejmuje możliwość 

pozyskania dofinansowanie na utworzenie w kwocie 2,5 mln. zł. plus 200 tys. zł. na 

wyposażenie. Kierownik MOPS poinformowała, że następnie dofinansowanie obejmuje 

funkcjonowanie centrum w kocie 5 tys. zł. na jednego mieszkańca. Pani Agnieszka Gwardiak 

zauważyła, że  powyżej przytoczone środki są to ogromne środki i ich pozyskanie w dużym 

stopniu rozwiąże problem pomocy społecznej. Kierownik MOPS p. Agnieszka Gwardiak 

poinformował, że na chwilę obecną w DOPS znajduje się 17 osób z terenu miasta. Kierownik 

MOPS zwróciła uwagę, że koszty z tym związane są  bardzo wysokie i wynoszą w  granicach 

600 tys. zł. rocznie.  

 

Przewodniczący Komisji p. Waldemar Pałys zapytał co jest głównym powodem, że 

osoby trafiające do DOPS nie mogą otrzymać pomocy od rodziny.  

 

Kierownik MOPS p. Agnieszka Gwardiak odpowiedziała, że główną przyczyną jest 

samotność tych osób. Kierownik MOPS poinformował, że bywają również przypadki gdzie 

osoby trafiające do DOPS posiadają zadłużenia komornicze. Kierownik MOPS p. Agnieszka 

Gwardiak zauważyła, że w dużej mierze są   to  skomplikowane przypadki. Kierownik MOPS 

ponownie nawiązała do tematu utworzenia centrum opiekuńczo – mieszkalnych. Pani 

Agnieszka Gwardiak zauważyła, że jest to miejsce gdzie około 20 osób mogło by przebywać 

całodobowo.  

 

Radna p. Ewa Orzechowska zapytała czy powyższy projekt łączył by się również  

z opieką wytchnieniową. Radna zwróciła uwagę, że była to podobna forma.  

 

Kierownik MOPS p. Agnieszka Gwardiak odpowiedziała, że w ramach działania 

centrum możliwe będzie świadczenie opieki wytchnieniowej. Kierownik MOPS 

poinformował, że jeżeli jednak w ramach działania centrum będzie duże obłożenie 

świadczenie w/w opieki nie będzie wówczas opłacalne.  

 

Radny p. Henryk Wilczewski zapytał gdzie planowana jest ewentualna lokalizacja 

centów opiekuńczo – mieszkalnych. 

 

Kierownik MOPS p. Agnieszka Gwardiak odpowiedziała, że w tym celu planowane 

jest zaadaptowanie budynku przy ul. Wołodyjowskiego. Kierownik MOPS wyraziła 

przekonanie, że wprowadzenie przy ul. Wołodyjowskiego tego rodzaju instytucji powinno 

rozwiązać problem zakłócania porządku w bloku socjalnym przy ul. Wołodyjowskiego oraz 

go „ucywilizuje”. Kierownik MOPS p. Agnieszka Gwardiak poinformowała, że na chwilę 

obecną wniosek w tym zakresie jest na etapie oceny merytorycznej.  

 

Radny p. Bogusław Konrad zapytał o przybliżoną datę lub termin kiedy będzie 

wiadomo coś więcej w tym zakresie.  
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Kierownik MOPS p. Agnieszka Gwardiak odpowiedziała, że do końca br. powinno 

być już wiadomo jak został rozpatrzony złożony wniosek. Kierownik MOPS wyjaśniła, że 

wniosek został złożony w sierpniu natomiast ocena merytoryczna wniosku została 

przeprowadzone we wrześniu.  

 

Przewodniczący Komisji p. Waldemar Pałys w związku z brakiem dalszych pytań w/s 

poddał pod głosowanie celem zaopiniowania projekt uchwały w/s utworzenia spółdzielni 

socjalnej.  

 

Projekt uchwały w sprawie utworzenia spółdzielni socjalnej. 

 

 

Komisja w głosowaniu 6 głosami „za”, 0 głosów „przeciw” przy  0 głosach „wstrzymujących 

się” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w przedstawionym kształcie. 

 

b/ Projekt uchwał w sprawie zasad ustalania przyznawania świadczeń z pomocy 

społecznej w formie gorących posiłków.  

 

Przewodniczący Komisji p. Waldemar Pałys nawiązując do tematu przedłożonej 

projektu uchwały zwrócił uwagę, że z treści wynika, że jest on wymuszony przez pewnego 

rodzaju okoliczności.  

 

Kierownik MOPS p. Agnieszka Gwardiak odnosząc się do tematu przedłożonego 

projektu uchwały wyjaśniła, że ma to związek z realizowanym projektem „Kuchnia Miejska”. 

Kierownik MOPS wyjaśniła, że inicjatywa w/w projektu została podjęta w związku  

z niewłaściwym wykorzystywaniem świadczeń pieniężnych. Kierownik MOPS p. Agnieszka 

Gwardiak wyjaśniła, że podczas rozpatrywania wniosków z w/w zakresu okazało się, że 

konieczne jest podjęcie uchwały określającej w ramach jakich przepisów będzie możliwe 

przyznawanie świadczeń w tym zakresie. Kierownik MOPS poinformowała, że podjęcie 

powyższej uchwały ma charakter porządkujący. Kierownik MOPS p. Agnieszka Gwardiak 

wyjaśniła, że w związku z powyższym zasadne jest uchylenie uchwały w tym zakresie, która 

została podjęta w czerwcu br. i ponowne jej podjęcie w zmienionym kształcie. Kierownik 

MOPS p. Agnieszka Gwardiak korzystając z okazji zaprosiła wszystkich Radnych Rady 

Miasta na oficjalne otwarcie „Kuchni Miejskiej” , które odbędzie się 30 września br.  

o godz. 15
00

.  

 

Przewodniczący Komisji p. Waldemar Pałys zapytał co należy rozumieć poprzez 

marnotrawienie środków.  

 

Kierownik MOPS p. Agnieszka Gwardiak odpowiedziała, że trzeba samemu pójść  

w środowisko i zobaczyć aby zrozumieć sytuację. Kierownik MOPS poinformowała, że nie 

ma dużo przypadków marnotrawienia środków jednak zdarzają się i są to bardzo przykre 

przypadki.  

 

Przewodniczący Komisji p. Waldemar Pałys zapytał czy jest to problem wzrastający 

czy może taki, który się wycisza.  
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Kierownik MOPS p. Agnieszka Gwardiak odpowiedziała, że nie jest to duży problem 

marnotrawienia świadczeń jednak występujący.  Kierownik MOPS wyjaśniła, że chciała by 

aby dzieci, które nie mają możliwości korzystania z obiadów w szkole miałby zapewniony 

obiad w ramach działania „Kuchni Miejskiej”.  

  

Przewodniczący Komisji p. Waldemar Pałys zapytał czy członkowie Komisji mają 

jeszcze jakieś pytania co do omawianego projektu uchwały. Przewodniczący Komisji  

p. Waldemar Pałys w związku z dalszym brakiem pytań w/s poddał pod głosowanie celem 

zaopiniowania projekt uchwały w przedstawionym kształcie.  

 

Projekt uchwał w sprawie zasad ustalania przyznawania świadczeń z pomocy społecznej w 

formie gorących posiłków. 

 

Komisja w głosowaniu 6 głosami „za”, 0 głosów „przeciw” przy  0 głosach „wstrzymujących 

się” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w przedstawionym kształcie. 

 

AD. 3 

Sprawy różne.  

 

Przewodniczący Komisji p. Waldemar Pałys zapytał czy członkowie Komisji mają 

jakieś uwagi w punkcie spraw różnych.  

 

Radny p. Michał Kacprzak zwrócił się z prośbą o późniejszą godzinę ustalania 

posiedzeń Komisji Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej, Zdrowia, Spraw Socjalnych oraz 

Porządku Publicznego.  

 

Radna p. Beata Herman zaproponowała aby posiedzenia Komisji ustalić w stałym 

terminie w poniedziałki o godz. 13
30

. 

 

Radny p. Bogusław Konrad nawiązał do tematu planowanej realizacji inwestycji  

ul. Kościuszki. Radny zapytał na jakim etapie na chwilę obecną znajduje się inwestycja oraz 

czy została podpisana już umowa z wykonawcą  w tym zakresie oraz jak przedstawia się 

harmonogram realizacji prac.  

 

 Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka odpowiedział, że umowa na realizację 

inwestycji ul. Kościuszki podpisana zostanie w najbliższych dnia. Z-ca Burmistrza Miasta 

wyjaśnił, że harmonogram prac związanych z realizacją zostanie przedstawiony przez 

wykonawcę dopiero po podpisaniu umowy. Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka 

poinformował, że przewidywanym terminem zakończenia prac jest natomiast koniec 

października następnego roku.  

 

Więcej głosów nie było.  

Na tym posiedzenie zakończono.  

Przewodniczący Komisji 

 

Waldemar Pałys. 

 

Sporządziła: Brzostek Sylwia – insp. ds. obsługi Rady 

 


